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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač  

 20.12.2007  

 

 

Prítomní: RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 

MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 

Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, MK – Ing. Rudolf Stráňava, Ing. Vlastislava Rychtáriková, p. 

Michaela Mrázová, Ing. Patrícia Martincová, Marcela Kysucká, Gabriela Šteruská 

Ospravedlnení: Mgr. Mária Imrichová, JUDr. Júlia Ondrišová 

Prizvaní hostia:  zástupca mestskej polície 

 

 

Program:  

  

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

2. Schválenie programu 

3. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 14.12.2007 

4. Situačná správa mestskej polície za mesiac október a november 2007  

5. Správa o čerpaní rozpočtu za I – III štvrťrok 2007 

6. Návrh rozpočtu MČ Ba – Lamač na roky 2008 - 2010 

7. Stanovisko Miestneho kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2008 - 2010 

8. Návrh plánu činnosti Miestneho kontrolóra na I. polrok 2008 

9. Návrh plánu zasadnutí komisií, MR a MZ na I. polrok 2008 

10. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 

11. Vyhodnotenie energetickej koncepcie 

12. Návrh na zmenu uznesenia č. 134/2007 zo dňa 6.9.2007 a č. 167/2007/V zo dňa 4.10.2007 

13. Návrh obsahovej štruktúry časopisu Lamačan 

14. Návrh na poskytnutie účelovej finančnej dotácie oprávnenému subjektu v zmysle VZN č. 1/2005 

a VZN č. 2/2007 

15. Informatívna správa o činnosti oddelenia vnútornej správy a organizácie  

16. Informatívna správa o činnosti oddelenia územného rozvoja a sluţieb 

17. Informatívna správa o činnosti oddelenia školstva, kultúry a sociálnych vecí 

18. Informatívna správa o stavbe cyklistického štadióna 

19. Informatívna správa o vytvorení pracovnej skupiny na zimnú a letnú údrţbu 

20. Návrh na poskytnutie odmien voleným predstaviteľom MČ Ba – Lamač 

21. Rôzne 

22. Interpelácie poslancov 

23. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov a hostí. 

Ospravedlnila Mgr. Máriu Imrichovú a JUDr. Júliu Ondrišovú pre neúčasť na zasadnutí MZ a za 

neskorý príchod poslancov RNDr. Dušana Akantisa, Mgr. Richarda Čanakyho, MVDr. Pavla Čecha.  

Do návrhovej komisie starostka navrhla : Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka a JUDr. Mareka Bartoviča 

Za overovateľov navrhla: Máriu Pikulíkovú a Ing. Ľudovíta Lučeniča 

Zapisovateľka: Marcela Kysucká, Gabriela Šteruská 

O predloţenom návrhu dala starostka hlasovať. 

Prítomných poslancov: 7 

Za: 6 – JUDr. Marek Bartovič, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Nehlasoval: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 

 

 

 

K bodu 2 – Schválenie programu 

Starostka Mgr. Oľga Keltošová navrhla stiahnuť z rokovania body 11 a 20. 

K bodu 11 - Vyhodnotenie energetickej koncepcie – vyhodnotenie nie je úplné a preto nie je moţné 

prerokovať tento bod. 

K bodu  20 - Návrh na poskytnutie odmien voleným predstaviteľom MČ Ba – Lamač – bolo by vhodné 

počkať na vyhodnotenie plnenia Akčného plánu a tieţ s uzavretím roka. 

Nikto z prítomných poslancov nedal návrh na doplnenie alebo zmenu programu 

O takto predloţenom návrhu na program dala starostka po ukončení diskusie hlasovať. 

Za: 6 – JUDr. Marek Bartovič, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Nehlasoval: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 

 

 

 

K bodu 3 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 14.12.2007 

Prednosta sa vzdal úvodného slova. Do diskusie sa nikto z prítomných poslancov neprihlásil. Starostka 

dala o predloţenom návrhu hlasovať. 

Za: 6 – JUDr. Marek Bartovič, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Nehlasoval: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 

 

 

 

K bodu 4 – Situačná správa mestskej polície za mesiac október a november 2007 

Vystúpil zástupca Mestskej polície a ozrejmil Situačnú správu za mesiac október a november. 

Ospravedlnil veliteľa pre neodkladné povinnosti. Starostka ţiadala o informáciu ohľadom posilnenia 

hliadok na Silvestra. Ing. Valentovič ţiadal informáciu, o počte hliadok. Zástupca MsP informoval, ţe 

na Silvestra budú slúţiť 4 dvojčlenné hliadky a ako pohotovostná posila budú 2 dvojčlenné hliadky. 

Zo zasadnutia MZ odišiel Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, počet poslancov: 6 

Vzhľadom na to, ţe MZ nie je uznášaniaschopné, zasadnutie bolo prerušené na 15 minút. 

Na zasadnutie MZ sa dostavila Mgr. Mária Čačíková , počet poslancov : 8 
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O predloţenej situačnej správe dala starostka hlasovať. 

Za: 8 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

Po ukončení prestávky navrhla starostka Mgr. Oľga Keltošová vypustiť z rokovania aj body 6,7,8 

týkajúce sa rozpočtu a správy kontrolóra a tieţ plánu činnosti Miestneho kontrolóra. Nakoľko 

dokumenty neboli dostupné verejnosti 15 dní pred prerokovaním na MZ. Starostka tieţ ozrejmila genézu 

prípravy rozpočtu a navýšenie rozpočtu z magistrátu. Posledný návrh prišiel s časovým sklzom, preto 

navrhla stiahnuť tieto body programu a zároveň v lehote do 15 dní zvoláva mimoriadne zasadnutie MZ. 

Ing. Lučenič sa vyjadril, ţe nemôţe takto pripravený rozpočet akceptovať, najmä poloţky kapitálové 

príjmy a výdaje a navrhol po MZ stretnutie poslancov. Ing. Valentovič sa prihovoril za to, aby sa 

pomenovali presne jednotlivé veci ohľadom rozpočtu, aby bol akceptovateľný. JUDr. Bartovič navrhol 

riešiť rozpočet na riadnom januárovom zasadnutí MZ. Mgr. Ing. Olekšák vyjadril poďakovanie starostke 

za to, ţe prišlo navýšenie z magistrátu a poukázal na to, ţe nie je dobré pre MČ byť v rozpočtovom 

provizóriu.  

Poslankyňa Pikulíková vyjadrila názor, ţe nie je dobré byť v provizóriu uviedla, ţe presuny v rozpočte, 

ak je to nutné sa dajú urobiť aj v priebehu roka. JUDr. Bartovič uviedol, ţe ktokoľvek môţe napadnúť 

prerokovanie rozpočtu, nakoľko neboli dodrţané zákonné podmienky, a to, ţe návrh rozpočtu nebol 

verejne dostupný 15 dní na pripomienkovanie pred prerokovaním na MZ. Starostka dala návrh na 

stiahnutie bodov:  

Zo zasadnutia MZ odišiel JUDr. Peter Grom, počet poslancov:  7 

6. Návrh rozpočtu MČ Ba – Lamač na roky 2008 - 2010 

7. Stanovisko Miestneho kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2008 - 2010 

8. Návrh plánu činnosti Miestneho kontrolóra na I. polrok 2008 

O predloţenom návrhu dala starostka hlasovať. 

Za: 7 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, 

Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Starostka zároveň navrhla termín konania mimoriadneho MZ na 3.1.2008 o 9.00 a o predloţenom dala 

hlasovať. 

Za: 4 – Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 

Zdržal sa: 3 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Proti: 0 

Ing. Valentovič dodal písomný návrh na zmenu a ţiadal preloţiť mimoriadne zasadnutie MZ z 9.00 hod 

na 16.00 hod. Starostka dala hlasovať o predloţenom návrhu Ing. Valentoviča. 

Za: 3 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Návrh Ing. Daniela Valentoviča CSc. neprešiel. Body 6., 7., 8. sú preložené na mimoriadne 

zasadnutie MZ dňa 3.1.2008 o 9.00 hod. 

 

Na zasadnutie MZ sa dostavil RNDr. Dušan Akantis, počet poslancov: 9 

 

 

 

K bodu 5 – Správa o čerpaní rozpočtu za I. – III. Štvrťrok 2007  

Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu, nikto z poslancov sa do diskusie neprihlásil. 

Starostka dala o preloţenom návrhu uznesenia hlasovať. 

Za: 8 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
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Zdržal sa: 1 – Mgr. Mária Čačíková 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 9 – Návrh plánu zasadnutí komisií, MR a MZ na I. polrok 2008 

Prednosta Plai ozrejmil vznik materiálu. V rozprave ţiadal Mgr. Ing. Olekšák presunúť MR z 8.5.2008 

na iný termín, nakoľko je to štátny sviatok. JUDr. Bartovič ţiadal vylúčiť Redakčnú radu z plánu 

zasadnutí. Mgr. Janyšková uviedla, ţe kolidujú termíny zasadnutí Kultúrnej komisie a Sociálnej 

komisie. 5.2.2008 a 6.5.2008. Ing Lučenič navrhol zmeniť termín zasadnutia Stavebnej komisie 

z 25.2.2008 na 18.2.2008 a KFPaD z 18.2.2008 na 25.2.2008. Mgr. Čačíková ţiadala dohodnúť sa na 

termínoch sociálnej a kultúrnej komisie na rokovaní zasadnutia MZ. Starostka ukončila diskusiu 

a navrhla hlasovať po prestávke a dohode predsedov komisií. 

 

 

 

K bodu 10 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 

Prednosta ozrejmil jednotlivé body : 

A – ide o ţiadosť o odkúpenie pozemku pred rodinným domom na Hodonínskej ulici 

B – euroAWK ţiada o prenájom pozemku na umiestnenie reklamného panelu na parcele 1826/8 

C – Arton ţiada o prenájom pozemku na umiestnenie reklamných panelov na opornom múre – Podháj 

D – Arton ţiada o prenájom pozemku na umiestnenie reklamného panelu na parcele 1826/8 

E – ţiadosť o začatie podnikateľskej činnosti BB servis, s.r.o. 

F – ţiadosť o prenájom pozemku – Auto Valušek 

G – ţiadosť o prenájom plochy hokejbalového ihriska na školskom dvore pre TJ pri SAV 

 

A – Starostka informovala o nesúhlasnom stanovisku komisií a MR. V diskusii vystúpil RNDr. Akantis 

a uviedol, ţe územie je v kontakte s cestou a preto nie je vhodné predať takýto pozemok. O schválení 

odkúpenia pozemku pre p. Hochmanna dala starostka hlasovať. 

Za: 0 

Zdržal sa: 0 

Proti: 9 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. 

Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel 

Valentovič CSc. 

 

Na zasadnutie MZ sa dostavil Mgr. Richard Čanaky, počet poslancov: 10 

 

B – Starostka ozrejmila, ţe komisie súhlasili s podmienkami prenájmu. 

Ing. Valentovič uviedol, ţe na tomto pozemku nebudú reklamné panely zavadzať. JUDr. Bartovič 

poukázal na to, ţe toto isté miesto ţiada prenajať aj druhá firma. Ing. Lučenič informoval, ţe sa rieši 

miesto, kde bude panel umiestnený. Po ukončení diskusie dala starostka hlasovať. 

Za: 9 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. 

Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel 

Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 1 – Mgr. Richard Čanaky 

Proti: 0 

 

C – Ing. Lučenič uviedol, ţe Stavebná komisia dala v pondelok stanovisko  a to, vylúčiť pozemok parc. 

č. 443/1 a 438. RNDr. Akantis ozrejmil, ţe prenájom má byť len pri opornom múre s pripomienkou, ţe 

fa. bude upravovať okolie. Písomný návrh v znení: „vypustiť p.č. 443/1 a 438, a tieţ bod a) z uznesenia“ 

podal Mgr. Ing. Olekšák. Starostka dala o predloţenom návrhu hlasovať. 
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Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

D – Stanoviská komisií sú pozitívne, Ing. Lučenič informoval, ţe ide o rovnaké umiestnenie ako v bode 

B. Starostka dala o predloţenom návrhu hlasovať. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

E – Starostka uviedla, ţe táto ţiadosť bola uţ prehodnotená viac krát. Ing. Valentovič informoval, ţe 

MR akceptovala materiál a ţiadala, aby návrh uznesenia bol zapracovaný do zmluvy. JUDr. Bartovič 

navrhol doplniť aj prílohy a podal písomný návrh na doplnenie uznesenia v znení: „B1 ustanovuje 

povinnosť vykonávať podnikateľskú činnosť PO: BB Servis s.r.o. v mestskej časti Ba – Lamač v súlade 

s Ubytovací poriadkom a Prevádzkovým poriadkom predloţeným na zasadnutie MZ“. Starostka dala 

o návrhu uznesenia a doplnení hlasovať. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

F – Starostka ozrejmila súhlasné stanovisko komisií. RNDr. Akantis ozrejmil aj pripomienky ohľadom 

úpravy okolia.  

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

G – RNDr. Akantis uviedol, ţe je potrebné doplniť ţiadosť o ďalšie náleţitosti. JUDr. Bartovič sa 

vyjadril, ţe nie je definovaná ani cena a ani prístup verejnosti. Ing. Lučenič navrhol tento bod stiahnuť 

z rokovania MZ. Starostka dala o návrhu Ing. Lučeniča hlasovať. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 12 –  Návrh na zmenu uznesenia č. 167/2007/V zo dňa 4.10.2007 

Starostka informovala o rokovaniach s VÚB ohľadom nevysporiadania záleţitosti okolo sluţobného 

bytu. Preto je potrebné predĺţiť podmienku podpísania zmluvy do 15.3.2008 pri nezmenených 

podmienkach čerpania úveru. V diskusii vystúpil Ing. Lučenič, RNDr. Akantis  Ing. Valentovič so 

súhlasným stanoviskom. O preloţenom návrhu dala starostka hlasovať. 
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Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 13 – Návrh obsahovej štruktúry časopisu Lamačan na rok 2008 

Prednosta informoval, ţe materiál vychádza z uznesenia MR a materiál obsahuje návrh koncepcie 

pracovnej činnosti. 

Ing. Valentovič vyjadril názor, ţe je potrebné, aby v koordinačnom tíme boli aj občania a navrhol 

stiahnuť materiál z rokovania MZ. Mgr. Ing. Olekšák uviedol, ţe poslanci majú právo prispievať. 

Vyjadril nespokojnosť s tým, ţe JUDr. Bartovič dal príspevok do č. 11 ako stanovisko Redakčnej rady, 

pričom Redakčná rada uţ bola zrušená. Zároveň vyjadril spokojnosť s vypracovaným materiálom. JUDr. 

Bartovič uviedol, ţe príspevky poslancov by mali zostať formou rozhovoru. 

Starostka ozrejmila, ţe Lamačan stojí dosť financií. Návrh štruktúry je pripravený profesionálne, bola 

oslovená redaktorka p. Lepiešová, s ktorou sa plánuje podpísať spolupráca. Keďţe koordinačný tím sa 

nezišiel, materiál pripravilo OŠKaS. Lamačan by mal vychádzať pravidelne, materiál je stále otvorený 

a je to návrh obsahovej štruktúry. Ing. Valentovič dal návrh na uznesenie v znení : koordinačný tím musí 

mať prístup k článkom a materiálu vţdy pred uzávierkou. 

Starostka dala o ústnom návrhu Ing. Valentoviča hlasovať. 

Za: 8 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 2 – JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 

Proti: 0 

O návrhu uznesenia s pripomienkami dala starostka hlasovať 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 14 – Návrh na poskytnutie účelovej finančnej dotácie oprávnenému subjektu v zmysle 

VZN č. 1/2005 a VZN 2/2007 

Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. Mgr. Čačíková informovala, ţe všetky príspevky 

rodičov išli na kroje. Pozitívne hodnotili a podporili JUDr. Grom,  Ing. Lučenič. O predloţenom návrhu 

dala starostka hlasovať. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 15 – Informatívna správa o činnosti oddelenia vnútornej správy a organizácie. 

Prednosta ozrejmil materiál a tieţ informoval o výberovom konaní na vedúcu OVSO a predstavil Ing. 

Martincovú. Uviedol, ţe činnosť OVSO sa zlepšila. JUDr. Bartovič ţiadal informáciu ohľadom 

zamykania ihriska pri objekte Oáza. Mgr. Ing. Olekšák písomne dodal návrh na doplnenie uznesenia 
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v znení: „B1 konštatuje zaniknutie členstva v KFPaD : p. Ďuriš, p. Ondreičková, p. Baňacký“. Starostka 

informovala, ţe dala príkaz, aby bola vonkajšia brána otvorená a tieţ o oprave strechy. Prednosta 

ozrejmil, ţe p. Macák sa pri kreovaní KFPaD vzdal funkcie v komisii. 

Za: 9 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Mgr. 

Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel 

Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 16 – Informatívna správa o činnosti oddelenia územného rozvoja a služieb 

Starostka vyjadrila pochvalu za spracovanie materiálu. Ing. Lučenič ţiadal o doplnenie uznesenia 

v znení B1 – konštatuje zaniknutie členstva Ing. Kvasnicu a vzdanie sa členstva Ing. Stráňavu. Ing. 

Valentovič informoval o tom, ţe komisia Ţivotného prostredia sa nekonala, nakoľko chýbal tajomník 

komisie. 

Za: 9 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 

Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 1 - JUDr. Peter Grom 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 17 – Informatívna správa o činnosti oddelenia školstva, kultúry a sociálnych vecí 

Starostka ozrejmila správu. Vedúca OŠKaS informovala, ţe členstvo v športovej komisii zaniklo p. 

Krškovi. Mgr. Janyšková uviedla, ţe v kultúrnej komisii zaniklo členstvo sl. Mrkvovej a vzdala sa 

členstva p. Lipová. Poslanyňa Pikulíková uviedla, ţe na sociálnej komisii sa členovia uzniesli, ţe ak 

budú tri neospravedlnené absencie automaticky zaniká mandát. Ing. Valentovič doplnil, ţe je potrebné, 

aby prešlo zaniknutie mandátu vţdy cez MZ. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 18 –  Informatívna správa o stavbe cyklistického štadióna 

Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. Ing. Valentovič ţiadal informáciu o tom, či je 

moţné štadión vyuţiť aj na kultúrne akcie. RNDr. Akantis poukázal na potrebu prezentovať v periodiku 

bonusy, aj mínusy výstavby štadióna, tieţ o revitalizácii ţivotného prostredia, Lamačského potoka, 

budovaní cyklistickej trasy. Ing. Lučenič uviedol, ţe ide o variabilnú halu a na komisii sa prijalo 

doporučenie zastavovacej štúdie. Tieţ chcú sídlo zväzu cyklistiky, skumulovanie viac športovísk. Na 

Borinskej chcú vybudovať BMX dráhu, do budúcnosti chcú športové triedy. Lamač by sa zviditeľnil, no 

treba sa pripraviť aj na petície proti takémuto riešeniu. 

 

Na zasadnutie MZ sa dostavil MVDr. Pavol Čech, počet poslancov: 11 

 

Ďalej uviedol, ţe je potrebné pripraviť najprv štúdiu a potom zváţiť moţnosť rokovať aj s inou firmou 

na doplnenie športového priestoru. Výstavba cyklistického štadióna trvá krátko cca 6-8 mesiacov. 
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JUDr. Bartovič vyjadril podporu, no návrh uznesenia, ţe sa schvaľuje povaţuje za predčasný. Starostka 

ozrejmila, ţe ide o podmienku pre zadanie zastavovacej štúdie. Ing. Lučenič informoval aj o tom, ţe 

hneď na začiatku rokovaní sa deklarovalo, ţe pozemok pod halou sa nepredá. Starostka doplnila 

uznesenie, aby bolo zrejmé, ţe ide o súhlas za účelom vypracovania zastavovacej štúdie. O takto 

predloţenom návrhu dala hlasovať. 

Za: 11 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 

Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 19 – Informatívna správa o vytvorení pracovnej skupiny na zimnú a letnú údržbu 

Prednosta informoval o vzniku dvoch skupín a ich úlohou je udrţiavať budovy, chodníky, komunikácie, 

ihriská, zeleň, lavičky. Priestor je zabezpečený v kotolni K22, kde je dielňa a garáţ pre stroj Bobcat. 

Technická čata ma vedúceho pracovníka, ktorý bude hodnotiť prácu skupiny a tieţ podľa výkonu 

navrhovať moţnosť príplatku. Ing. Lučenič ţiadal informáciu o tom, či je nutné mať dve skupiny. 

Starostka ozrejmila, ţe odborné práce bude vykonávať skupina , kde sú odborníci a dočisťovacie práce 

budú vykonávať aktivační pracovníci. 

Starostka tieţ informovala o zimnej údrţbe. Dňa 15 a 16.11 firma ASA pre nezvládnutie situácie so 

zimnou údrţbou nefakturovala. Zo 16 dní bolo za november fakturovaných len 12. Za december nebolo 

vyfakturovaných za pohotovosť 12 dní. Bude sa rokovať o pohotovosti cez Vianočné sviatky. JUDr. 

Bartovič uviedol, ţe ako silný argument pre vyrokovanie zľavy na zimnú pohotovosť cez Vianočné 

sviatky by mohlo byť nedodrţanie zmluvných podmienok. Starostka uviedla, ţe bol zmenený 

koordinátor ASA pre údrţbu komunikácií v Lamači.  

Ing. Lučenič ţiadal, aby bola jedna pracovná skupina. Prednosta uviedol, ţe sú potrebné dve skupiny, 

jedna na odbornú prácu a jedna ako pomocná. Na OPV je hodnotená práca skupiny kaţdý týţdeň. 

Mesačne musia dávať pracovníci skupiny výkazy práce. Vedúci skupiny nemá nárok na príplatok za 

vedenie. Po ukončení diskusie dala starostka o informatívnej správe hlasovať. 

Za: 11 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, 

MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 

Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 21 – Rôzne 

Mgr. Ing. Olekšák informoval o pripravovanom stretnutí magistrátu a polície ohľadom riešenia situácie 

na kriţovatke Lamačská Hodonínska, ktoré sa uskutoční dňa 4.1.2008.  

MVDr. Čech informoval o tom, ţe v Čunove dostali cintorín do vlastnej správy. Ţiadal o informáciu, či 

sa dostavia na MZ zástupcovia spoločnosti O2. Informoval o tom, ţe na Heyrovského ulici pri nových 

domoch nefunguje verejné osvetlenie. 

Ing. Valentovič uviedol, ţe MČ Dúbravka chce prepojenie, lávku za cintorínom. 

Mgr. Čačíková ţiadala informáciu o konkrétnych riešeniach s Lamačskou cestou. 

Ing. Lučenič uviedol, ţe radikálnym riešením by bol zákaz odbočenia do Dúbravky. Ţiadal informáciu 

o svetelnej kriţovatke Hodonínska Vrančovičova. 

Mgr. Ing. Olekšák uviedol, ţe bude rokovať so zamestnancom protimonopolného úradu, o podaní, ktoré 

MČ Lamač podala ešte v minulosti na Mariannum. 
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Starostka informovala, ţe všetci starostovia ţiadali o znovunavrátenie cintorínov. Magistrát tvrdil, ţe len 

niektoré cintoríny sa môţu vracať.  Ďalej uviedla, ţe je potrebné urobiť kalkuláciu, koľko by stála 

vlastná správa cintorína, nie je to otázka jedného rokovania.  

JUDr. Bartovič ţiadal informáciu o kriţovatke Hodonínska Vrančovičova a tieţ ţiadal prechod pre 

chodcov pri kotolni na Heyrovského ulici. 

 

 

 

K bodu 9 – Návrh plánu zasadnutí komisií, MR a MZ na I. polrok 2008 

Nakoľko dva termíny komisií kolidovali. Navrhli sa nové termíny zasadania komisií, a to sociálna 

komisia v termíne 5.2.2008 a 6.5.2008 a kultúrna komisia v termíne 6.2.2008 a 5.5.2008. O zmene dala 

starostka hlasovať. 

Za: 10 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 

Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 22 – Interpelácie poslancov 

 

 

 

K bodu 23 – Záver 

Starostka privítala predstaviteľov spoločnosti O2. Ing. Černý informoval o moţnostiach spoločnosti 

a rôznych moţných variantách. Starostka uviedla, ţe je viazaná uznesením. Ing. Lučenič uviedol, ţe je 

moţné spolupracovať, pokiaľ sa dodrţia pravidlá a uznesenie. Poslanci vyjadrili podporu nájsť spoločné 

riešenie. MVDr. Čech podal návrh na uznesenie a to v znení: „ MZ ukladá prednostovi MÚ pozvať na 

zasadnutie MZ 24.1.2008  zástupcov spoločnosti Orange vo veci odstránenia mobilnej telefónnej antény 

zo strechy na Heyrovského 8“. O návrhu dala starostka hlasovať. 

Za: 10 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 

Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Starostka sa poďakovala predstaviteľom O2 a poslancom a zasadnutie MZ ukončila. 

  

 

 

 

 

 

•  •  • 
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Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Ľudovít Lučenič  v.r.                                                                
poslanec MČ Bratislava Lamač  

 

 

 

 

 

Mária Pikulíková v.r.           
poslankyňa MČ Bratislava Lamač  

 

 

•  •  • 
 

     

Mgr. Oľga Keltošová v.r.                                                    
starostka MČ Bratislava Lamač 

 

 

 

 

 

Ľubomír Plai v.r.                                                                                          

Prednosta MČ Bratislava Lamač  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zapísala: Šteruská Gabriela 

 


